
Zápis z porady vedení konané dne 26. 10. 2015 

Přítomni: Šrubařová, Malinka, Regner, Matyska, Bartošek, Kohoutková, Křenek, Vičar, 

Dostál, Rebok, Novotná Buršíková 

1. Zprávy od ředitele 

– Na kolegiu rektora byl předložen finální schválený dlouhodobý záměr univerzity i 

jeho aktualizace na rok 2016.  

– Na kolegiu byla rovněž prezentována aktualizace vizuálního stylu jako mezistupeň 

k plánované kompletní úpravně vizuálního stylu ke 100. výročí založení MU. Vičar 

seznámil s aktuálním záměrem univerzity – na oficiálních dokumentech má být nahoře 

pouze logo univerzity, fakulty si mohou zachovat své barvy, ostatní HS mají mít 

univerzitní modrou. Vzhledem k tomu, že ústavy jsou chápány jako střediska na stejné 

úrovni s fakultami, mělo by si také ÚVT ponechat svou barvu, ať zbytečně vizuálně 

nesplývá s pracovišti rektorátu (zejména za situace, kdy CEITEC má výjimku a může i 

nadále používat svůj styl beze změny). Ředitel na kolegiu rektora upozornil, že 

aktuální sjednocení vizuálního styly nepočítá s dlouhodobě budovanými značkami 

typu CERIT-SC či CSIRT MU. Vičar ověří možnost využívat i nadále aktuální barvu 

ústavu na záložkách; současně bude explicitně sledovat vývoj ohledně zavedených 

značek.  

– S paní pror. Pitrovou bylo dohodnuto, že každý projekt OP VVV bude předložen a 

konzultován s ÚVT a s IS. Kontaktní osobou za ÚVT je Dr. Křenek, za IS Ing. 

Brandejsová.  

– Členy přístrojové komise jsou za nás Dr. Křenek a doc. Dostál. Divizní musí povinně 

důrazně a bezodkladně instruovat své lidi, že veškeré požadavky z jiných pracovišť 

o pomoc při přípravě OP VVV musí konzultovat s dr. Křenkem a nesmí žádné 

oficiální stanovisko dát samostatně. Tuto informaci je třeba stále připomínat.  

– Na klubu ředitelů zastoupí ředitele 6. 11. Malinka.  

 

2. Kontrola úkolů 

– Příští kolegium ÚVT bude věnováno personálním otázkám. Od vedoucích se 

předpokládá, že budou mít aktuální informace o personálních otázkách ve své divizi 

(bylo poskytnuto dříve). Od projektové podpory dostanou aktuální informaci o všech 

projektech, na nichž jsou nějaké úvazky, a to včetně schválených projektů; informace 

bude obsahovat i data ukončení projektů. Budou rovněž poskytnuty aktuální 

analogické informace o podaných projektech (zde včetně předpokládaného data 

zahájení projektů). Tajemnice rovněž pošle informaci o projektech HČ s explicitními 

úvazky. Případné další instrukce k jednání kolegia pošle ředitel nejpozději v pátek. 

– Univerzitní pošta; probíhá aktuálně diskuse mezi ředitelem a Mirek Rudou, 

s přesahem na IAM projekt upřesňovaný s M. Procházkou. Nutné navázat na plány 

korporátní politiky univerzity. 

– Dostál projednal další kroky spolupráce s doc. Duškem; bude jej kontaktovat po 3. 11. 

a dohodne další schůzku již s konkrétními realizačními týmy (ředitel se zúčastní podle 

svých možností).  



– West Life – úkol splněn, konkrétní jména a úvazky dohodnuty.  

– Školení pro FF proběhne jako nácvik pomocí KYPO, Křenek sdělí termín.  

– Kolegium schválilo finální podobu dokumentu o ukládání přístupových údajů na sále 

(zapracováno jako rozšíření stávající směrnice). Buršíková odpovídá za vložení do ISu 

a dohlédne na zrušení stávající verze. Divizní informují své pracovníky o nové verzi 

směrnice.  

 

 

3. Různé  

– 9. a 16. listopadu povede kolegium Dostál.  

– Oba CRP 13+ projekty (informační systémy i e-learning) byly řádně podány. 

– Proběhne školení kybernetické bezpečnosti pro asi 20 vyšetřovatelů z Policie ČR. 

27. 10. proběhne na policii schůzka o možnostech další spolupráce v oblasti big data.  

– Probíhá update Magionu. Týká se cca 800 osob na MU, personalistky používají již 

nyní, ekonomové začnou do konce týdne. Křenek s Ročkem zajistí součinnost LVT, 

aby byli v případě potřeby schopni rychlého, kvalifikovaného zásahu. PED ÚVT 

přejde na nový systém okamžitě, poslouží pro rychlou zpětnou vazbu v případě 

problémů. 

– Služby přes Vánoce – 24.-26. 12 a na Nový rok je zavřená CPS. Dohledové centrum 

přesměruje kritické linky na mobily, budou držet službu. Zbývá dořešit noční dohled o 

Silvestra (buď přítomnost odpovědné osoby na CPS nebo vystavení Nagiosu na 

domácí počítač služby). 

o Malinka upozornil, že z pohotovostních mobilů nelze zjistit zpětné volání na 

nepřijatý hovor. Křenek připraví oficiální postup, co potřebujeme, zadá dále 

telefonistům (kontrola 2. 11.)  

– Víťa Rusňák začíná být přetížen rutinní prací související s akcemi v polygonu 

v CERIT SP. Ředitel požádal o návrh dalšího řešení, zejména o návrh rozsahu péče, 

které by mělo zajišťovat ÚVT. O dalším postupu bude rozhodnuto až na základě 

tohoto návrhu. 

– Kolegium doporučilo, aby osoby, jejichž úvazek na ÚVT souvisí pouze s udržitelností 

konkrétních projektů, byli liniově zařazeni pod oddělení projekt. Tajemnice zváží 

důsledky a zajistí realizaci. 

– Malinka informoval o neplánovaném výpadku na sále pro CEITEC, a problémech 

s motorgenerátorem. Ředitel navrhuje zvážit, zda nevybudovat řádný sál pro potřeby 

ÚVT na UKB v rámci plánovaného OP VVV projektu SIMU (kde budou stejně 

netriviální požadavky na IT zázemí). Malinka rozmyslí možné řešení, prokonzultuje se 

Synkem.  

– Tajemnice připomněla dopracování kontrol v kontrolním systému.  

– Dostál poděkoval Novotné Buršíkové, že nám v letošním hodnocení výzkumu nebyl 

vyřazen žádný výsledek v RIV. Celkový počet bodů ale poklesl, jednou z možných 

příčin je nejasné vykazování v případě společných publikací s jinými pracovišti. 

Ředitel požaduje, aby Novotná Buršíková (s případným dohledem doc. Dostála) 

prováděla kompletní kontrolu publikací zaměstnanců ústavu, zaměřenou zejména na 

úplnost vykázaných dat a také na to, že společná díla jsou správně přiřazena (i) ÚVT.  



Odborní pracovníci ústavu jsou explicitně vyzváni, aby zadávali i potenciálně sporné 

výsledky; jejich kontrolu a případné vyřazení provede následně Novotná Buršíková. 

Od ústavu se zejména očekávají aplikované výsledky, jako je software, funkční vzorky 

apod.  

 

4. Informace z personalistiky 

− Pracovní poměr ukončil Martin Szabo.  

 

5. Informace z projektové podpory 

− Byla vyhlášena nová výzva Ministerstva vnitra v rámci Programu bezpečnostního 

výzkumu České republiky v letech 2015 – 2020, více informací zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mv_21.10.201

5. 

− H2020: odkazy, na kterých je možné nalézt aktuality ohledně informačních dnů a 

dalších událostí v oblasti H2020, a sice buď přímo na stránkách EC: 

http://ec.europa.eu/programmes/horizon2020/newsroom/573/ nebo na stánkách 

Technologického centra: http://www.h2020.cz/cs/seznamy/akce 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

Ředitel ÚVT 
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